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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 7 oktober 2020   
 
Locatie: Parochiezaaltje Obbicht 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 
   Mw. R. v.d. Geer / Buchten 

Dhr. W. v.d. Wauw / Born 

   Mw. A. Widdershoven / Buchten 
Dhr. J. Hermans / Buchten 

Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 
Dhr. M. Hecker / Holtum 

   Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 
Tevens aanwezig : Dhr. G. Theelen / Grevenbicht 

 
Afwezig m.kg.   Mw. N. de Vries / Holtum  

 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een gebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
E-herkenning : Buchten hoeft deze niet te hebben. Jan van de Geer kijkt dit nog na. 
De voorliggende agenda wordt akkoord bevonden. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 5 augustus j.l. 
Het verslag wordt onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 4 d.d. 5 augustus j.l. 
Punt 19. Dit punt komt in de cie. Financiën wederom aan de orde. Aanhouden.  
Punt 32. Pastoor heeft deze klaar, wilde mee naar vergadering nemen. Wordt gemaild. Na 
ontvangst AF 
Punt 69. Benaderen nieuwe misdienaars. Nieuwe lichting misdienaars wellicht nieuwe opties. 
Aanhouden. AF 
Punt 75. Advertenties federatieblad. De STER gaat naar een pand achter Blokker in Born. Mulders 
Limbricht gaat naar Stergebouw. Tarieven : als drukker niet verhoogt dan huidige tarieven 
handhaven. Men vraagt aandacht voor de overtollige exemplaren. In redactievergadering 
bepreken. Aantallen aan Jan Hermans doorgeven. 
Punt. 79. Hoogte tarieven uitvaartdiensten. Duidelijkheid opstellen in tarievenlijst. Er wordt 
afgesproken dat er een eenduidig document wordt gemaakt dat in alle parochies wordt 
gehanteerd. Aanhouden. Wachten op bisdom!! 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Aanhouden, huidige crisis houdt e.e.a. tegen. Claartje Brouns 
heeft een rondschrijven gedaan wie bij dit koor wil aansluiten. Aanhouden. 
Punt 87. Onderzoek wenselijkheid fusie. Vicaris-generaal Maessen juicht dit voornemen toe. 
Pastoor Houwman zegt dat hij bij mgr. Maessen is geweest. Zodra de coronaperikelen voorbij zijn 
komt een deskundige van het bisdom ons bezoeken en zal dit punt opgestart gaan worden. 
Aanhouden. AF 
Punt 88. Organiseren openluchtmissen. Dit punt wordt met Jac Hermans verder bekeken. AF 
 

05. 05. Commissie Pastoraal  
- Verslag pastoraal overleg d.d. 9 september jl.. Het verslag is inmiddels door iedereen 

ontvangen. Ouderavonden voor de communicanten en vormelingen zijn/worden opgestart.  



2 

 

Rini van de Geer heeft een artikeltje geschreven voor de kinderen die niet op onze scholen 
les volgen.  
De lessen gaan waarschijnlijk grotendeels buiten school gegeven worden. Wellicht in het 
zaaltje van Obbicht.  
Pastoor zegt dat e.e.a. steeds gecompliceerder wordt. De groepen worden steeds kleiner en 
we moeten voorkomen dat dit nog steeds verder gaat. 
De vormselviering : 1e vrijdag van juni in Grevenbicht. Vervolgens op 11 juni in Born (wellicht 
door bisschop Smeets) en 22 juni ?? Vormheer is mgr. Ed Smeets. 
Allerzielenlof : het kerkhof in Born is erg klein in het kader van corona. Pastoor Houwman 
zegt dat we moeten wachten op nieuwe richtlijnen.  
 

 06. Cie. Financiën 
Jan van de Geer : geen mededelingen. 
De boekhouding 2021 is nagenoeg klaar t/m september. 
Voor de volgende vergadering ziet hij graag vaststelling van de begroting 2021 geagendeerd. 
 

06. 07. Cie. Gebouwen en terreinen 
- Stand van zaken aankoop percelen van de broers Grooten. 

De verkoopovereenkomst is op 23 september ten huize van Go Grooten door partijen 
getekend. Het bisdom heeft zijn goedkeuring inmiddels ook afgegeven. De akte zal 
vervolgens bij Notariaat Born op enig moment passeren.  

- Stand van zaken zaak parochiefederatie vs. Maatschap Jennen en Cor Jennen 
Er is overleg met de advocaten van beide partijen. Maatschap Jennen en Cor Jennen willen 
de gronden blijven gebruiken. Er is meer bedenktijd nodig. Aanhouden.   

- Werkmodel Reglement begraafplaatsen.  
Dit werkmodel ligt bij het bisdom. Het juiste exemplaar is wel verstuurd. 
 

8. Cie. P & O 
Er is geen vergadering geweest van deze commissie. 
Ans Widdershoven vraagt of er gesprek met Rinus Tubee is geweest ? Pastoor en Ben zouden 
dit oppakken. 
Go Grooten zal zijn ontslag binnenkort schriftelijk indienen. 

 
9. Andere overlegstructuren 

Andere overleggen gaan vanwege corona niet door. Het moet wel zinvol zijn en niet alles kan 
door de coronamaatregelen afgewerkt worden. 
Ben Haerkens meldt dat er in Obbicht een oriënterend gesprek is geweest met Heemkunde 
Vereniging Bicht over mogelijke huisvesting in het kerkgebouw. De heemkundevereniging is 
enthousiast over de mogelijkheden die er kunnen liggen. Men zal, vanwege de hoge kosten, 
niet in het voormalige bankgebouw een ruimte huren. 

 
10.  Parochiefederatie 
- Gesprek m.b.t. mogelijke fusie met dhr. A. v.d. Lee d.d. 30 september jl. 

Pastoor had verwacht dat er meer zou uitkomen. Dhr. van de Lee heeft punten aangedragen 
waar je iets mee kunt. Ook op het gebied van financiën. Volgens van de Lee zijn we hier al 
erg ver gevorderd. Ben vindt dat het consensusmodel erg belangrijk is. 
Jan van der Geer is van mening dat als we willen fuseren de financiën ‘morgen’ geregeld 
kunnen zijn. Dit kan dus snel gebeurd zijn.  
Volgens Jan loopt nog niet alles in onze federatie op rolletjes, hij denkt dat van de Lee meent 
dat dit wel zo is. 
Van de Lee vindt dat wat je met een fusie beoogt, je ook met een federatie kan bereiken mits 
je als team goed samenwerkt. Dan is er veel winst te behalen. Er moet toch nog wel veel 
gebeuren. 
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Er moet zo snel mogelijk met de parochiecomités en vrijwilligers gesproken worden. Ook de 
diaconie moet niet worden overgeslagen.  
We zullen veel meer moeten samenwerken; we zijn bestuurlijk niet sterk. Met name enkele 
parochies zijn slecht bemensd, hierbij wordt gerefereerd aan Born en Holtum. 
Iedereen die bereid is mee te werken : dat helpt de parochies overeind te blijven.  
We kunnen binnen de federatie nog best veel verder naar elkaar toegroeien.  
De betreffende besturen zullen hierover geconsulteerd moeten worden. 
Er moet uiteraard een vervolg aan dit onderwerp komen.  
 
Ger Theelen refereert nog aan Caritas, er zijn 2 ‘slapende’ Caritas instellingen, in Grevenbicht 
en Holtum (PCI -  wij hebben een Kerkelijk Armenbestuur). Met een apart bestuur. Er zou 
een interparochiële Caritas-organisatie kunnen ontstaan. 
Er wordt afgesproken dat er per parochiecomité 1 lid in een z.g. petit-comité komt.  
Samenstelling is als volgt : Born → William - Buchten → Ans - Obbicht → Ben Holtum → 
Marthè - Grevenbicht → Ger Theelen. Uiteraard is Pastoor Houwman ook deelnemer in dit 
comité. Pastoor zal een eerste bespreking organiseren. 
 

11. Rondvraag + mededelingen 
Ans Widdershoven vraagt wat de bedoeling is met de 2 zichtexemplaren van het 
bisdomblad De Sleutel. Dit kunnen ter inzage in de kerk gelegd worden 
William van de Wauw informeert naar de kosten en inning van het ruimen van de graven. 
Het is de bedoeling dat deze ruimingskosten direct in rekening worden gebracht. Als het 
goed is gebeurt dit inmiddels in alle parochies, zowel bij het ingaan van een nieuw contract 
alsook bij een verlenging voor zover dat nog niet is gebeurd. 
Ger Theelen deelt mee dat Rob Bergers gaat stoppen als acoliet in Grevenbicht. Pastoor zal 
een exitgesprek met Rob hebben. 
Marthè Hecker meldt dat de bliksembeveiliging Holtum onlangs is doorgeknipt. Hij zegt 
tijdens de vakantie hierover een melding te hebben gedaan maar men is e.e.a. nu pas 
komen maken. Er wordt opgemerkt dat met zich zal moeten zich houden aan het contract. 
Tevens zegt Marthè Hecker dat plannen m.b.t. de verbouwing van de kerktoren zijn 
goedgekeurd. 

 Pastoor Houwman : openstelling van de kerk. Overwegen per parochie wat mogelijk is. 
Rini van de Geer vraagt naar de procedure (met de formulieren) bij een verzoek voor 
kerkverlating. Er dient een goede instructie naar Albert de Rouw te gaan. Na inschrijving 
dient er bevestiging pastoor te komen. Daarna moeten de brieven/formulieren vernietigd 
worden. Pastoor zal procedure nog eens nakijken. 
Jac Hermans vraagt wat de bedoeling is met geluidinstallatie op het kerkhof i.v.m. de 
Allerzielenviering. Dit zal plaatselijk bekeken moeten worden. 

  
 
12. Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit pastoor Houwman om 21.50 uur de vergadering onder dank 
aan ieder voor zijn of haar inbreng. 

 
 

Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
………………………………..      …………………………….. 
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Vergaderschema 2020 Federatiebestuur 
 
     15 januari   –  Obbicht  P    5 augustus - Buchten P 
       4 maart  - Born    B    7 oktober - Obbicht B 
     15 april    geannuleerd Buchten  P  18 november - Born  P  
     27 mei  - Born    B     
       8 juli     geannuleerd Born    P 
 
 

 
 


